

Dear Valued Client,

### Termination of Premium Banking 2X Spending Rewards

We would like to inform you that with effect from 1 November 2020 (“**Effective Date**”), the Premium Banking 2X Spending Rewards scheme (“**2X Spending Rewards**”) for Standard Chartered Preferred Banking Credit Card, Standard Chartered Platinum Credit Card and Standard Chartered UnionPay Dual Currency Platinum Credit Card will be terminated. Credit card transactions posted on credit card statements with statement date on or after the Effective Date will no longer be entitled to the 2X Spending Rewards. However, you can continue to enjoy the basic rewards under prevailing credit card rewards scheme(s).

To help you understand more about this change, please find below examples for your reference:

	Scenario 1	Scenario 2	Scenario 3
Post Date of Qualified Transaction (as defined in the relevant terms and conditions of 2X Spending Rewards)	2 October 2020	2 October 2020	1 November 2020
Statement Date	31 October 2020	1 November 2020	15 November 2020
2X Spending Rewards	Applicable	Not Applicable	Not Applicable

The following terms and conditions will no longer be valid starting from the Effective Date:

- Terms and Conditions of Premium Banking 2X Spending Rewards
- Clause 3 of Standard Chartered Preferred Banking Credit Card 360° Rewards Programme Terms and Conditions (Note: All other clauses shall remain in full force and effect and subsequent clauses shall be renumbered accordingly.)

You may visit our website at [sc.com/hk](http://sc.com/hk) or any of our branches to obtain a copy of the revised Standard Chartered Preferred Banking Credit Card 360° Rewards Programme Terms and Conditions on or after the Effective Date.

If there is any inconsistency or conflict between the English and Chinese versions, the English version prevails.

We value our relationship and the above changes will be binding on you if you retain or continue using Premium Banking services after the Effective Date. In case you do not wish to accept the above changes, please let us know; however, we may not be able to continue providing Premium Banking services to you.

We look forward to continuing serving you. Please call our 24-hour dedicated Premium Banking Hotline at 2886 8877 if you need any assistance.

Thank you very much for your understanding and support.

Standard Chartered Bank (Hong Kong) Limited  
August 2020

[sc.com/hk](http://sc.com/hk)

Issued by Standard Chartered Bank (Hong Kong) Limited

親愛的客戶：

### Premium 理財 2X 簽賬獎賞將會終止

由2020年11月1日起（「**生效日期**」），適用於渣打 Preferred Banking 信用卡、渣打白金信用卡及渣打銀聯雙幣白金信用卡之 Premium 理財 2X 簽賬獎賞（「**2X 簽賬獎賞**」）將會終止。於生效日期或之後截數的信用卡月結單內誌賬的信用卡交易將不再獲得 2X 簽賬獎賞。然而，您仍可透過現行信用卡獎賞計劃獲得基本獎賞。

為幫助您了解有關更改詳情，請參考以下示例說明：

	例子 1	例子 2	例子 3
合資格交易（根據 2X 簽賬獎賞相關條款及細則之定義）的誌賬日期	2020 年 10 月 2 日	2020 年 10 月 2 日	2020 年 11 月 1 日
月結單截數日期	2020 年 10 月 31 日	2020 年 11 月 1 日	2020 年 11 月 15 日
2X 簽賬獎賞	適用	不適用	不適用

以下條款及細則將於生效日期起無效：

- Premium 理財 2X 簽賬獎賞之條款及細則
- 渣打 Preferred Banking 信用卡「360°全面賞」計劃之條款及細則之條款 3（註：所有其他條款將維持十足效力及作用，其條款編號將作出相應調整。）

您可於生效日期起瀏覽本行網頁 [sc.com/hk](http://sc.com/hk) 或親臨本行任何一間分行，索取新修訂之渣打 Preferred Banking 信用卡「360°全面賞」計劃之條款及細則。

英文及中文版本之間如有歧義，概以英文版本為準。

我們非常重視與您的夥伴關係，若您於生效日期後保持或繼續使用「Premium 理財」服務，則上述修訂將對您具有約束力。若您不願接受上述修訂，請告知我們，我們可能無法繼續為您提供「Premium 理財」服務。

如需查詢，請致電本行 24 小時「Premium 理財」服務熱線 2886 8877。

感謝您一直以來的支持。

渣打銀行（香港）有限公司  
2020 年 8 月

[sc.com/hk](http://sc.com/hk)

由渣打銀行（香港）有限公司刊發